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Aanwezig: Erik Jongenotter (voorzitter), Ane Wiersma (secretaris), Marcel Fick (verslag), Ton van 

Grinsven, Sjoert Bakker, Harma Wilts, Maria Salomons, Maarten Strating en Luc 

Prinsen. 

Afwezig:  Eric Greweldinger, Erik van Holten, Hans van Run, Teun Immerman, Dimitri Poncin, 

Leon van den Biggelaar en Peter Smit. 

 

1. Opening en vaststelling agenda 

Erik opent de vergadering om 10.20 uur.  

 

 

2. Mededelingen, ingekomen en verzonden stukken 

Mededelingen 

• Marcel en Harma zijn niet aanwezig bij het overleg met de thematafel (i)VRI. 

• Luuk Misdom (gemeente Helmond) wordt lid van de CVN. 

 

Inkomend: 

• Definitief document 3-2-1 aftellers. (Luc Prinsen 31-10) 

• Overlijdensbericht Henk Buijn. (Erik Jongenotter 5-11) 

 
Uitgaand: 

• Geen. 

 

3. Verslag van de vergadering van 9 oktober 2024 

a. Tekstueel:  

• De secretaris verwerkt de opmerkingen in het verslag. 

 
b. Naar aanleiding van: 

• Harma is benieuwd of er al een notitie is voor het leveren van data aan b.v. 

verzekeringsmaatschappijen. Die komt er wel, maar is nog niet rond gestuurd. 

• Maria vraagt zich af waarom de normcommissie naar Europa kijkt als het gaat om de 

vraag hoe het buslicht (negenoog) te certificeren.  Dit is immers een typisch Nederlands 

product. 

 

c. Actielijst 

• 2021-12-01: Fabrieks-onafhankelijk communicatieprotocol. Blijft op actielijst. 

• 2024-05-01: Omgaan met regelscenario’s. Komt op de agenda in maart 2025. 

• 2024-06-03: Bij modemleveranciers navraag doen over de mogelijkheden en kosten voor 

het veiliger maken van communicatie op basis van KAR. Blijft op actielijst. 

• 2024-09-01: Documenteren regelen/aansturen deelkruispunten vanuit één applicatie. 

Blijft op actielijst. 

• 2024-09-02: Informatie over nieuwe aansluiteisen VRI doorsturen. Blijft op actielijst. 

• 2024-09-03: Maarten heeft intern navraag gedaan over de noodzaak van een internet 

verbinding bij de VT3. Deze noodzaak heeft te maken met security eisen. 

• 2024-09-04: Maastricht geeft een toelichting over de toepassing van regelscenario’s in 

de vergadering van maart 2025. 
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• 2024-09-05: Luuk Misdom wordt lid van de CVN. Door het vertrek van Marcel en Ton 

komen er nog twee plaatsen beschikbaar. Wordt vervolgd. 

 

Naar aanleiding van de noodzaak van een internet verbinding bij de VT3 ontstaat een discussie 

over TLS, het verlopen van certificaten en de mogelijke consequenties hiervan voor het 

regelproces. Een meerderheid is van mening dat het regelproces altijd belangrijk zou moeten 

zijn dan een certificaat dat verlopen is. Onderwerp wordt aan de actielijst toegevoegd om in te 

brengen in de CAB. Bij de huidige vergadering zijn weinig wegbeheerders aanwezig daarom in 

de vergadering van december kijken of en zo ja wie de actiehouder van dit onderwerp wordt. 

4. Vragen en oplossingen uit de praktijk 

Marcel: 

Marcel heeft vanuit de provincie Utrecht de vraag gekregen of van VLOG files de lengte in tijd 

(danwel omvang in grootte) instelbaar is vanuit de CCOL applicatie. Dat is niet het geval. 

VLOG vult een ringbuffer. De applicatie container maakt daar vervolgens bestanden van. 

 

Maria: 

Een student heeft onderzoek gedaan naar de acceptatie van verkeerslichten door 

voetgangers. Studie is afgerond. Rapport wordt door Maria rondgestuurd. Onderwerp komt op 

de actielijst. (medio 2025) 

 

Sjoert; 

Applicaties gemaakt met TLCGen kunnen bij een hulpdienst ingreep resulteren in een 

vastloper zonder dat de fasebewaking aanspreekt. De regeling blijft dan dus “oneindig” vast 

staan in een lichtbeeld. Oorzaak is een continue herstart van de fasebewakingstimers als een 

hulpdienstingreep actief is. Vialis werkt daarom met een eenmalige herstart bij de start van 

een hulpdienstingreep. Een andere oplossingsrichting is het bouwen van een inmeldbewaking 

op hulpdienst meldingen. Hierbij wordt een hulpdienst melding altijd na een instelbare tijd 

verwijderd ongeacht wat de applicatie daarmee heeft gedaan. 

 

Maarten: 

Vialis heeft in de software een beveiliging ingebouwd waarbij intergroentijden automatisch 

kunnen worden opgehoogd bij een verhoging van de geeltijden. Dit gebeurt als het verschil 

tussen garantie geel en de garantie intergroentijd groter is dan het verschil tussen de actuele 

geel en intergroentijd in de applicatie. Maarten stelt voor om dit standaard in CCOL op te 

nemen. Afgesproken is dat Maarten de code deelt met Ton en dat Ton hierop terug komt in 

de december vergadering. 

5. Ontwikkelingen iVRI 

Agenda punt is niet behandeld. 

6. Normen NEC 214, EN 12675, NEN 3384 

Agenda punt is niet behandeld. 
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7. Werkgroepen 

Agenda punt is niet behandeld. 

8. Lijst met te behandelen onderwerpen 

Agenda punt is niet behandeld. 

11. Rondvraag 

Luc: 

Aan Huijskes (VRT gen) en Goudappel Coffeng (Gouden Regeling) is een definitief certificaat 

toegekend voor de ITSApp die zij leveren. 

 

De werkgroep akoestische signalering is bezig met de “laatste loodjes”. Het eindresultaat kan 

binnenkort worden verwacht. 

 

Harma: 

Het nieuwe mail adres van Harma is: harma.wilts@noord-holland.nl 

 

Maria: 

Een student heeft onderzoek gedaan naar de ervaring van mensen met autisme in het verkeer. 

En wat blijkt ... verkeerslichten zijn erg populair bij mensen met autisme. 

12. Sluiting 

Erik sluit om 11.55 uur de vergadering.  


